

Title (en)

Articulated bracelet, particularly for watches.

Title (de)

Gliederarmband, insbesondere für Uhren.

Title (fr)

Bracelet à maillons notamment pour montre.

Publication

EP 0549979 A1 19930707 (FR)

Application

EP 92121595 A 19921218

Priority

FR 9116459 A 19911231

Abstract (en)

The bracelet (1) according to the invention includes an inner chain (2) composed of articulated links (4), including a central part (8) from which project two lateral arms (14). The bracelet (1) also includes a plurality of decorative elements (6), slipped onto the inner chain (2), and means for blocking each decorative element (6) on the chain (2). According to the invention, the blocking means each comprise a blocking element (38) positioned on the chain (2), which comprises two projecting parts (42) extending laterally beyond the arms (14) and each decorative element (6) comprises a passage (58) equipped with a shoulder (60) which bears against the projecting parts (42) when this element (38) is arranged on the chain (2) and when the decorative element (6) is slipped on the said chain. <IMAGE>

Abstract (fr)

Le bracelet (1) selon l'invention comporte une chaîne intérieure (2) composée de maillons articulés (4), comportant une partie centrale (8) à partir de laquelle font saillie deux bras latéraux (14). Le bracelet (1) comporte en outre une pluralité d'éléments décoratifs (6), enfilés sur la chaîne intérieure (2), et des moyens de blocage de chaque élément décoratif (6) sur la chaîne (2). Selon l'invention, les moyens de blocage comprennent chacun un élément de blocage (38), positionné sur la chaîne (2), lequel comprend deux parties en saillie (42) s'étendant latéralement au-delà des bras (14) et, chaque élément décoratif (6) comprend un passage (58) muni d'un épaulement (60) qui s'appuie contre les parties en saillie (42) lorsque cet élément (38) est disposé sur la chaîne (2) et que l'élément décoratif (6) est enfillé sur ladite chaîne. <IMAGE>

IPC 1-7

A44C 5/10

IPC 8 full level

A44C 5/00 (2006.01); **A44C 5/02** (2006.01); **A44C 5/10** (2006.01)

CPC (source: EP KR US)

A44C 5/027 (2013.01 - EP US); **A44C 11/00** (2013.01 - KR)

Citation (search report)

- [A] EP 0277590 A1 19880810 - RADO MONTRES SA [CH]
- [A] CH 604594 A5 19780915 - BRAEUCHI ANDRE
- [A] CH 661184 A5 19870715 - FINGER H FA

Cited by

EP0723750A3; EP0868863A1; US6101842A; EP0738480A1; FR2733126A1; EP1579781A1; SG83831A1; US7013631B2

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0549979 A1 19930707; EP 0549979 B1 19961106; AT E144885 T1 19961115; CN 1077102 A 19931013; CN 1092507 C 20021016; DE 69215067 D1 19961212; DE 69215067 T2 19970528; FR 2685614 A1 19930702; FR 2685614 B1 19940304; HK 1007673 A1 19990423; JP 3256306 B2 20020212; JP H05253009 A 19931005; KR 100255714 B1 20000501; KR 930011926 A 19930720; SG 43340 A1 19971017; US 5365753 A 19941122

DOCDB simple family (application)

EP 92121595 A 19921218; AT 92121595 T 19921218; CN 92113844 A 19921230; DE 69215067 T 19921218; FR 9116459 A 19911231; HK 98106906 A 19980626; JP 6293 A 19930104; KR 920025701 A 19921228; SG 1996008631 A 19921218; US 99753192 A 19921228